
Tisztelt 7. választókerületben élő Gödi Polgárok! Kedves Gödiek! 
 
 

Mindig szívesen adok tájékoztatást a képviselői munkámról, s ezt a 2022-es évvel 
kapcsolatban is örömmel teszem meg. Ebben a rövid tájékoztatóban alapvetően a                                
7. választókerületben, vagy annak közvetlen közelében megvalósult fejlesztésekről, 
munkákról számolok be. Ugyanakkor kénytelen vagyok kitérni a képviselő-testületben 
kialakult, Gödnek országos „hírnevet” szerző, és ezt a hírnevet időről időre megerősítő 
viszonyokra is. 

 
Sajnos mindig vissza kell utalni arra, hogy a 2019. évi önkormányzati választáson 

kétharmados többséget szerző szivárványkoalíció nyolcfős egysége látszategység volt 
csupán: a teljesen különböző nézeteket és elveket valló pártokból érkezett, sok esetben 
egymást korábban nem is ismerő emberekből álló „csapat” tagjai egymás ellen fordultak, 
a „nagy összefogás” felbomlott, és a frakciójuk először kettészakadt, majd egy újabb 
szakadás eredményeképpen immár három frakcióban tevékenykednek.  

 
Sajnos 2020. tavasza óta is folyamatosan az a helyzet, hogy a választáson 

összességében nyertes képviselők és a polgármester munkájának a fókusza gyakran 
nem Göd tényleges ügyeire irányul, hanem sokszor egymással és különböző 
konfliktushelyzetek létrehozásával, majd azok kezelésével vannak elfoglalva. Ezt jól 
mutatja például az is, hogy a győztes nyolcasból már csak ketten nem töltöttek be 
polgármesteri vagy alpolgármesteri pozíciót… (A beszámolóm véglegesítésekor érkezett 
a hír arról, hogy Hlavács Judit képviselő után Balogh Csaba polgármester is lemondott.) 

 
Ez az áldatlan állapot a képviselő-testületben kihat a hivatalra, és persze a városra 

is. Így ami a hivatalt illeti: az elmúlt években kiváló, a várost szerető, a városért szívesen 
dolgozó köztisztviselők mentek el, mert nem bírták a folyamatos feszültséget, 2021-ben  
a Polgármesteri Hivatalban 28 éve dolgozó, a várost, a hivatalt jól ismerő jegyző is 
feladta, és távozott, 2022. januárjában a polgármester és az új jegyző olyan helyzetet 
teremtettek, hogy a Polgármesteri Hivatal pénzügyi vezetője is felállt és távozott, és 
2022. folyamán azt is sikerült elérni, hogy jelenleg már nincsen olyan munkatárs a 
Polgármesteri Hivatalban, akinek önkormányzati költségvetéskészítési gyakorlata van. 
Ily módon 2023. februárjának közepén még nem tudható, hogy ki által, hogyan és 
mikorra fog elkészülni Göd Város 2023. évi költségvetése. Igaz, a képviselő-testület elé 
még az elkészítendő költségvetés koncepciója sem került, pedig azzal már tavaly 
novemberben kellett volna foglalkozni… És sajnos az is igaz, hogy a költségvetést tavaly 
is február-március helyett csak június végén sikerült elfogadni… 

 
A Pénzügyi, Ellenőrző, Jogi és Közbeszerzési Bizottság elnökeként azt tudom 

mondani, hogy a bizottság rendben működik, igyekszünk szakmai javaslatainkkal 
segíteni a testület munkáját. Ehhez törekszünk a közös álláspontot megtalálni, s ennek 
eredményeképpen a döntéseink pártállástól függetlenül egy-egy kivétellel egyhangú 
szavazással kerülnek elfogadásra. 

 
Én, amennyire lehet, törekszem kimaradni a személyeskedő konfliktusokból, 

inkább igyekszem konkrét, szakmai javaslatokat, előterjesztéseket készíteni. Így például 
2022. őszén, amikor a polgármester, bár feladata lett volna, nem terjesztette a testület 
elé az évek óta sikeresen működtetetett városi középiskolai ösztöndíjpályázatot, akkor 
én vittem a képviselő-testület elé a Wigner Jenő Középiskolai Ösztöndíjpályázatot, és 
ugyancsak én javasoltam, hogy írjunk ki pályázatot a gödi egyetemistáknak, ha már 
szintén a polgármester mulasztásából nem csatlakozott Göd a Bursa-
ösztöndíjrendszerhez. Ezeket a javaslataimat nagy többséggel el is fogadta a képviselő-
testület. 



 
AMI A 7-ES KÖRZETBEN TÖRTÉNT 

Korábbi javaslataim, és hosszú előkészítő munka eredményeképpen 2022-ben a 
Sződi utca aszfaltburkolatot kapott a Kálmán utca és a Vasút utca között, és ugyancsak 
tavaly aszfaltburkolatot kapott az Áldás utca a Kálmán utca és a Révay testvérek utca 
között.  

Folytatódott a Bozóky tér fejlesztése is, ennek keretében megépült a Plébánia 
előtti térnegyedben az új parkoló és a járda.  

A közbiztonság növelése érdekében minden évben igyekszünk fejleszteni a 
közvilágítást. Jó hír, hogy az elmúlt időszakban a Gödön kihelyezett új lámpatestek közel 
fele a Nevelekben került felszerelésre, de elkészült a közvilágítás a Bozóky téren a 
Plébánia előtti és a játszótér melletti térnegyedekben, továbbá a Vasút utca folytatásánál 
lévő fahíd a Füzike utca felé szintén közvilágítást kapott. 

Komoly helyi összefogással és Pest megyei pályázati támogatással a Nevelekben 
elkészült a Pacsi Park. 

Ugyancsak a közbiztonság növelése érdekében a 2022. évi körzetfejlesztési 
pénzügyi keret nagyobbik részét a Csíz utca M2 felöli végénél felszerelendő kamerákhoz 
javasoltam felhasználni. Ezt a képviselő-testület már megszavazta, remélem, hogy a 
kamerák hamarosan telepítésre kerülnek. 

2022-ben végre elkészült a Nevelek településrészen a szennyvízcsatorna 
beruházás döntő része, és hamarosan megtörténik a műszaki átadás is. A Pest Megyei 
Önkormányzattól külön pályázott és elnyert támogatásból további 110, a projektből 
eredetileg kimaradó ingatlanon is megépítésre kerültek a kerítésekig a bekötővezetékek.  

A Nevelek további fejlesztéséhez ugyancsak tavaly elkezdődött a jövőbeli 
útépítések terveztetése. Így első ütemben a Füzike, a Pacsirta, valamint a Verseny 
utcába torkolló névtelen földút terveztetése kezdődött el. 
 

2023-ban a tervek szerint elindul a Sződi és Áldás utcák útépítés utáni fásítása, 
ennek keretében közel 50 fa kerül majd elültetésre, és megtörténik ezekben az utcákban 
a zöldfelület rendezése is.  

Ugyancsak a tervek szerint 2023-ban befejeződik a Bozóky tér délnyugati 
térnegyedének rendezése. Ennek keretében fák, bokrok, padok kerülnek telepítésre, és 
megkezdődik az északnyugati térnegyed teljeskörű rendezése is. E munkáknak különös 
aktualitást ad, hogy 2024-ben lesz a Bozóky téri templom 100 éves. 

Újból nekifutunk az Ady Klub kerítése és a klub kertje rendbehozatalának. Ehhez 
megkezdődött az akadálymentes bejáratnak és a kerítés átépítésének megterveztetése. 

 
Göd a Samsung elcsatolása és a képviselő-testületben uralkodó állapotok miatt 

továbbra is nehéz évek elé néz. Határozott véleményem, hogy ideje végre félretenni a 
személyi ellentéteket, hogy végre rendesen működjön a város vezetése és a képviselő-
testület. Én továbbra is kész vagyok arra, hogy tudásommal, tapasztalatommal 
együttműködjek a testület minden tagjával, hogy a város valódi érdekeiből kiindulva a 
felmerülő kérdésekre, nehézségekre közösen találjunk megoldásokat.  

 
Köszönöm a bizalmukat, a sok megkeresést, kérdést, beszélgetést és jelzést! 
 
Kérem, hogy a továbbiakban is keressenek, ha kérdésük vagy problémájuk van! 
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